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Pani

Bogusława Jagodzińska

Burmistrz Wyrzyska

Przekazuję wyciąg z  protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji  Rolnictwa i  Ochrony

Środowiska oraz  Komisji  Rewizyjnej  Rady Miejskiej  w Wyrzysku w dniu  23  czerwca 2016 r.

w punkcie dotyczącym: „Wolne głosy i wnioski”. 

Radny, Pan Ireneusz Przydział powiedział, że zbliża się sesja, a większość sołtysów i radnych

parkowała za budynkiem dawnego starosty.  W związku z tym radny poprosił  aby na ten okres

otworzyć i nie blokować wjazd oraz aby tan Pan nie mówił, że tylko do wskazanej godziny. 

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  dzisiaj  rano  wydała  takie

polecenie. 

Radny, Pan Piotr Kuna powiedział,  że  jako sołtysi  otrzymują sms-y o burzach oraz ilościach

opadów. W związku z tym radny zapytał, czy to coś gminę kosztuje?

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że jest to w ramach usługi łącza.

Radny, Pan Piotr Kuna powiedział, że robi to więcej złego niż dobrego ponieważ jakby to robił

faktycznie  tak  jak  piszą,  że  jest  zagrożenie  to  nikt  by  w  to  nie  uwierzył.  Wyjaśniając  radny

powiedział,  że to co oni piszą to są kompletne bzdury ponieważ miało spaść 60-70 mm wody,

a  Kościerzyn  wszystko  omija.  Natomiast  jak  mają  mapy i  np.  rejon  Piły czy rejon  Wyrzyska,

to wiadomo, że nieraz nie wyjdzie i potem się patrzy to mają sprawdzalność w 90%.

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  sołtysi  otrzymują  sms-a

z nazwą, że to  burmistrz  informuje lecz to nie  oznacza,  że burmistrz  to wysyła.  Związane jest

to z zarządzaniem kryzysowym kierowanym z powiatu i mają oni obowiązek kierować informacje

za burmistrza do wszystkich osób działających na rzecz społeczności jak sołtysi czy kierownicy

jednostek, a określa to ustawa.   

Radny, Pan Piotr Kuna powiedział,  że  rozumie jak działałoby to zasadnie i  przynosiło jakieś

korzyści,  a  im  chodzi,  że  jakby  coś  się  stało  to  mają  potwierdzenie  o  wysłaniu  ostrzeżenia.

Natomiast jak faktycznie przyjdzie coś to nikt w to nie uwierzy i sołtysi  stwierdzą, że to takie

kolejne ostrzeżenie. 

Radny, Pan Grzegorz Ozimina powiedział, że Pani Burmistrz może coś zrobić i przekazać takie

informacje do powiatu.



Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  można  zasugerować  lecz

ustawy się nie złamie. 

Radny, Pan Piotr Radwański   powiedział, że z tego co wyczytał to jest nowy regulamin dotyczący

stawek podatku za wywóz śmieci  z  nieruchomości  niezamieszkanych.  W związku z tym radny

poprosił aby powiedzieć o tym kilka słów na sesji. 

Pani Wiesława Krasocka – Sekretarz MiG Wyrzysk powiedziała, że wszyscy przedsiębiorcy oraz

osoby mające takie nieruchomości dostają listy do domu. 

Radny, Pan Grzegorz Ozimina powiedział, że radni otrzymali wykaz realizacji zadań i szkoda,

że nie zostało to przedstawione w m2 ale są to ważne rzeczy, z których można byłoby za dużo

wyciągnąć wniosków. Kontynuując radny dodał, że budowa chodnika w Komorowie to długość

razy szerokość w m2 średnio wychodzi za chodnik 125 zł, w Gromadnie wychodzi około 126 zł

za m2, a w Dobrzyniewie 144 zł. W związku z tym radny zapytał dlaczego tak? Następnie radny

powiedział, że w Osieku nad Notecią utwardzenie dojazdu do posesji 5,40 na 5,90 to jest 31,86 m2

i za to jest 20 tys. zł, a daje to 627 zł za m2. Natomiast Pod Czubatką oraz na ulicy Cisowej taka

kwota wynosi 200 zł. W związku z tym radny zadał pytanie, dlaczego na ulicy Olimpijskiej m2

chodnika kosztuje 627 zł?

Radny, Pan Zbigniew Piotrowski powiedział,  że został tutaj  policzony jeden wjazd z metrami

i to następnie razy ilość wjazdów, a takich wjazdów w tym miejscu jest około 8. 

Radny,  Pan Grzegorz Ozimina powiedział,  że  to  i  tak nie  pasuje ponieważ od kiedy wjazdy

są pięciometrowe oraz od kiedy można pozwolić sobie na taki luksus. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że każde zadanie wkładane jest

w zapytanie ofertowe lub przetarg w zależności od tego o jakiej kwocie jest mowa. W związku

z tym tak jak wpłyną oferty wybiera się ofertę najniższą, a nie zawsze jest tak, że oferty składają

te same firmy. Kontynuując Pani Burmistrz powiedziała, że na cenę inwestycji wpływa specyfikacja

oraz różne inne rzeczy, jak ukształtowanie terenu. Natomiast Gromadno płacone  ma praktycznie

za sam materiał  ponieważ robocizna będzie wykonana w ramach funduszu sołeckiego i  inaczej

wychodzi jeżeli chodzi o kalkulacje. Kończąc Pani Burmistrz powiedziała, że każda dokumentacja

jest do wglądu i jeżeli Pan radny chciałby ją zobaczyć to może udać się do odpowiedniego działu

ponieważ  na  pamięć  nie  zna  się  całych  zadań  i  jak  są  rozpisane,  a  każde  zadanie  ma  osobne

zapytanie. 

Radny,  Pan  Grzegorz  Ozimina powiedział,  że  w  związku  z  tym  prosiłby  o  wykaz

na poszczególne zadania,  który będzie robił  zadania ponieważ to  przybliży bardziej.  Natomiast

jeżeli  chodzi o Osiek to  głównie zlokalizowany jest  na pisakach i  tam podsypki  pisakowej nie

należy robić, a w Gromadnie już tak. Kontynuując radny dodał, że średnio chodniki chodzą na tym
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terenie od 80 do 100 zł, a tereny na wjazdy od 120 do 140 zł i wyjątkowo to 180 zł za m2.  Kończąc

radny  powiedział,  że  chciałby  zobaczyć  jakie  poszczególne  firmy  wygrały  przetargi

na poszczególne zadania ponieważ jak się obserwuje to wychodzi jakby wygrywała tylko jedna

firma i zaczyna się dziać tak jak poprzednio, i jest to firma niemiejscowa.  

Pani  Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała,  że jakie firmy składają oferty

to nie ma się na to wpływu i na każdą ofertę może odpowiedzieć każda firma także miejscowa.

Natomiast  nieprawdą  jest,  że  miejscowe  firmy  nie  wygrywają  różnego  rodzaju  przetargów

na zadania, a jak Pan radny chce mieć pełną wiedzę to zaprasza się do odpowiedniego referatu

gdzie będzie można uzyskać pełne informacje. Kończąc Pani Burmistrz dodała, że nie życzy sobie

sugerowania czegokolwiek. 

Radny, Pan Grzegorz Ozimina powiedział,  że ma prawo zażyczyć sobie wykazu, które firmy

wygrały poszczególne przetargi i nie będzie chodził po Panach Kierownikach, i się dopytywał oraz

prosił. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że wydrukuje się taką informację.

Radny, Pan Grzegorz Ozimina powiedział, że wnioski wyciągnie jak dostanie wykaz. 

Radny,  Pan Leszek Matuszewski powiedział,  że  otrzymał  kilka  próśb  od mieszkańców ulicy

Różanej  w  Osieku  nad  Notecią  gdzie  w  tamtym  tygodniu  zginęły  trzy  koty  potrącone  przez

samochody,  a  jeden  był  nawet  rasowy.  W związku  z  tym  radny  zapytał,  czy  jest  możliwość

założenia żółwika zwalniającego?

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska odpowiedziała, że sprawdzi to. 

(...)

Radny, Pan Zbigniew Piotrowski powiedział, że mieszkańcy na ulicy Przemysłowej, Tysiąclecia

skarżą się na straszny kurz, który jest spowodowany tym, że po byłych geesach zostały składowane

bardzo duże ilości gruzu, a jest to obecnie mielone. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że przyjrzy się tematowi. 

Radny, Pan Zbigniew Piotrowski powiedział, że przez to również zniszczone są drogi ponieważ

jeżdżą tam ciężkie samochody. 

Radny, Pan Grzegorz Ozimina powiedział, że podobny problem jest z ceramiką gdzie również

złożone są wielkie hałdy i tam też jeżdżą samochody gdzie się również kurzy, co należy sprawdzić. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że przyjrzy się tematowi. 

Sporządziła:

D. Pinkowska

podinsp. ds obsługi rady gminy
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